

2019-04-02 kl 13:15–15:00

Husstyrelsen för SOL-husen

**Närvarande  
ledamöter**

Fabian Beijer  
Saga Cornelius  
Mia-Marie Hammarlin  
Gunnel Holm  
Viktoria Hörnlund  
Maria Persson  
Vassilios Sabatakakis  
Charlotte Tornbjer

Sektion 4 SOL  
HTS  
KOM  
Kansli HT  
HT-biblioteken  
SOL  
Sektion 3 SOL  
Driftsenhet HT, ordförande

t o m del av § 80

**Övriga**

Cecilia Bergsten  
Isabella Grujoska  
Anna Kring  
Birgitta Lastow  
Adam Nylander  
Malin Sjöberg  
Jonas Sundin  
Marcus Tegler

sekreterare  
arbetsmiljösamordnare  
ekonom  
chef IT-enheten  
husintendent  
kommunikatör  
ekonomichef  
stf huvudskyddsombud

t o m del av § 80

**Frånvarande  
ledamöter**

Sandra Cronhamn

HTDR

§	Ärende	Beslut
71.	Utseende av justeringsperson.	Viktoria Hörnlund utses.
72.	Fastställande av dagordningen.	Dagordningen fastställs i enlighet med utsänd kallelse.

73. Meddelanden.
- Meddelanden från enhetschef Charlotte Tornbjer:
- Driftsenhet SOL har beviljats medel för lokalförändringsprojekt i SOL-husen.
  - Restaurangen tillagar mindre fisk och problemen med stark lukt verkar ha minskat.
  - Utrustningen är uppdaterad i alla salar med hörselslinga. Headset finns för utlåning hos IT-enheten.
  - Receptionen påminner om att det är viktigt att uppdatera rumsnummer och telefonnummer i Lucat.
  - Fönsterrenovering i Lingvisten våning 3, 4 och 6 kommer att ske under sommaren.
74. Tillbud och andra arbetsmiljöfrågor.
- Inga tillbud har rapporterats.
- Charlotte Tornbjer informerar om att samtliga skyddsronder är genomförda. På ett husmöte med Akademiska Hus den 4 april kommer de stora frågorna från skyddsronderna att diskuteras, däribland ventilation, värme, belysning samt det hala golvet i foajén.
- Universitetets brandskyddssamordnare kommer att göra en bedömning av fönsterutrymning i Absalons källare.
75. Lokalbokningspolicy.
- Förslag, § 75 A.  
Fastställd policy, bilaga § 75 B.
- Dnr V 2019/677
- Charlotte Tornbjer informerar om bakgrunden till ärendet som gäller bristen på mötesrum i SOL-husen samt behovet av ett regelverk för bokning av mötesrum och salar.
- Ingående diskussion.
- Styrelsen fastställer Lokalbokningspolicy för SOL-husen i enlighet med förslaget med ändringen att andra och fjärde punkten läggs ihop och att rummen även får användas till pedagogiskt stöd.

76. Låsning, säkerhet och access till salarna i SOL-husen.
- PM, bilaga § 76.
- Dnr V 2019/678
- Ingående diskussion om frågor kring låsning, säkerhet och tillgång till salar samt om de alternativa lösningar som presenteras i PM.
- Husstyrelsen för SOL-husen beslutar
- att HT-studenter får access till alla grupprum utan AV-utrustning,
  - att studenternas grupprum i Absalons källare läggs in i TimeEdit och vid behov kan användas för schemalagd undervisning.
- De ytterligare frågeställningar som tas upp i underlaget kommer att behandlas vid styrelsens nästa sammanträde, den 14 maj. Ledamöterna ombeds att komma in med synpunkter till föreståndaren senast den 6 maj.
77. AV-utrustning i salarna.
- Inventering av behov av AV-utrustning i salarna, bil § 77.
- Enhetschef Charlotte Tornbjer och IT-chef Birgitta Lastow berättar om den inventering som har genomförts och de behov av AV-utrustning som har identifierats. Resultatet av inventeringen kommer även att diskuteras i studierektorsnätverket.
- Diskussion om lämpliga salar för att installera AV-utrustning. Eftersom schemalaggningsstartar kommande vecka är det ont om tid.
- Husstyrelsen beslutar att SOL:L412 ska användas för videokonferenser och specialutrustas för Sektion 1.
78. Lokalbehov för Institutionen för kommunikation och medier.
- Charlotte Tornbjer informerar om att det med hänsyn till den information som finns tillgänglig om lokalutnyttjande inte finns möjlighet att inrätta en redaktionslokal för journalistutbildningen på Institutionen för kommunikation och medier inom SOL-husen. Ytterligare en orsak är den brist på kontorsrum som föreligger.
79. Information om projekt gällande lokalanvändning i Absalon.
- Charlotte Tornbjer berättar att HT-fakulteterna har beviljat medel till lokalförändringsprojektet i Absalon där det bland annat planeras nytt studentpentry samt uppfräschning av foajé och grupprum. Projektgruppen har haft ett inledande möte med inredningsarkitekten.

80. Husstyrelsens arbete.  
Diskussionsunderlag, bilaga § 80.

Diskussion om svårigheterna med att såväl inhämta som att nå ut med information inom SOL-organisationen samt om vad som skulle kunna göras för att förbättra och underlätta förankringen i organisationen.

Frågan tas upp igen vid husstyrelsens nästa sammanträde.

Vid protokollet



Cecilia Bergsten

Justeras



Charlotte Tornbjör



Viktoria Hörnlund